
Godišnje skupštine KIHO-KiUBA W2AUW2B%održane dne 14.travnja 
1966< odine u nr jekeionoj dvorani kluba.Eakasani početak sa 
18,3o sati.

1 .točka đnev og redašOtvaranje Godišnje skupštine.

Kairo se pozivu na skupštinu odazvao raznjemo aalen broj 
dlanova kluba,nakon isteka potrebnog vrenena prem pravilim 
kluba,dotadanji predsjednik IHLAR uMiBC otvara skupštinu u 

,-ti i ozdravlja .

2 .točim dnevnog reda:Izbor organa skupštine.

Drug MILA” .JCRC predlaže u jadno predsjedništvo skupštine 
đr^ ove: II GA 0 R ;3ČAnin-a,ZLATKA UUrOVIĆ-a i MIRUVILA BA*:SI'1I-a. 
ZLA! 9 -' DOVIĆ daje protu rijedlog i predlaže: IVU JUKAi-a, 
V ; ... n m'TIBĆ VlĆ-a i HAJKA GHŠIĆ-a.

Usvaja se drugi prijedlog,a za predsjedatelja Skupštine 
izabran je dru/* VNT RAN STIPčEVIĆ.

zapisničara izabran je šiLLJKO IIAEEHSIOK.
U 1 ičiju ulaze: • KODBEJA i

TA I ja Sraost
Ovjerovitelji zapisnika:

3 .točka dnevnog reda:Izvje taji Upravna odbora*.

U)IŠVJ^AJ 0 RAŠU UglAVNOv OTPORA
10.VI.1965 - 14.IV.1966

Rad Upravnog odbora.
đišnjoj skupštini ed^anoj 10.6.1965.U Đprsv 

odbor izabra-i su slijedeći dru ovi:
Za predsjednika Kilan ancc
i dlanovi Ulosav Itel4,Vedr&n l tipčevićtTa3islav Gotovac, 

Ivo IkskaSjVlađiBir r oholač,Anđelko nabazia, iicvil banalni, 
Je o Kobia, Zoran Kodni ja i Ivan Bolan.

-a prvoj sjednici ..pravog odbora održanoj 15.6.1965*izvrše
na je a^sgeđjela dužnosti prera potrebom kluba za pojedino 
aktiv octi.



1 . Tehnički sekretar Vladimir oholeč.
2 .2odpređsjednik i predsjednik komisije za film 

Tomislav Gotovac.
3 .Propaganda Ivo lukas i Anđelko habazin.
4 .Rađ s ©mladine® Zoran Kođmja.
5.I Mištveni život kluba. Ililosav ^anić.

6 .Rad b pionirima fodron Stipčević.
7 .Predsjednik organizacionog komiteta GEFF 65 Lihovil 

^aneini.
8 .upravnik Ivan Polan.
Komisija za filmTomislav ^otovac,Tomislav Kobia,Ivo Lukas.
Ponavljaju se stare stvari,tako da om i orali u upravni 

odbor kooptirati nove članove,a izabrane na godišnjoj skupš
tini riješiti dužnosti.29.9.1965.dužnost upravnika kluba bes
platno je preuzeo Jovo Hajković.urjebt® plaćenog Ivanu Tolanu. 
Odlukom. .pravnog odbora ođ 21.12.1965.riješeni su dužnosti u 
Upravnom odboru Tomislav Kobia i Anđelko Xiabćizin,2bog nedolaska 
na sastanke Upravnog odbora.Kooptiran i su u Upravni odbor ' rvoje 
Turković i Roman Vulpe.
Članstvo kluba.

Trena pregledu članskih kartona ustanovljeno je da je fluk
tuacija dlanova dosta velika i da stari članovi više ne dolaze 
u klub.Učlanjuju se mahom felađi ljudi što svakako znači uspjeh, 
jer mlađe interesira filn.Taki mlađi ljudi su inicijatori osni
vanja klubova po srednjlr školana što smatrano isto dosta vri- 
jeđ" izu Ovaj upravni odbor nije eliminirao članstvo zbog nepla
ćanja članarine što bi svakako novi Upravni odbor trebao učiniti, 
jer je pomalo čudno kada ljudi ne obavljaju najomovniju duž
nost plaća' ja članarine,da li se od takvih članova, može nešto 
više očekivati.Broj članova 14.4.1966.je slijeđeeii

omladina do 25 godina 40
ženskih članova 9
ostalih 50

Ukupno# Ju
Snimljeni filmovi#

Zbog i inimalnih sredstava kluba sa realizaciju filmova 
klub jo odobravao filmove koliko je to bilo moguće, ožda je u 
tome pomogao Kino savez rvatoke,koji je stvorio izvjesnu mate
rijalnu bazu za realizaciju amaterskih filmova.no,međutim po
javila se pomalo čudna stvar da ru scenariji Kino-kluba *2a reb" 
bili jedini odbijeni ođ Kinp-ssveza hrvateke,dok su cvi ostali 
klubovi dobivali traku na osnovu predanih scenarija.*1© znan 
čemu vođi tokova politika Kl*o-eaveza prema našem klubu,jer 
nismo prijavljivali sve scenarije koje me momentalno imali, 
već one koje je odobrila komisija za film Kino-kluba Pogreb.

Ođ pročlor Upravnog odbora ostali su u radu slijedeći fil
movi:

1. Ambiciozan -Zlatko ajđl@r,isti autor js odustao ođ 
realizacije filma i traku vratio.

2. Vlak - Ijubiša Grlić, 16 am« završen.
3. ipotolarus - Anđelko abazin,16 nm.filr. je još uvijek 

u radu.
4.l uđi dan - Ivo Tjukae,8 seuzavršen.
Ovaj upravni odbor odobrio je traku za slijedeće filmove# 
1-Uadna akcija *^ava 65” • Slatko Hajđler i Anđelko Haba- 



sin,16 m.filn još nije
2.B ježi - Goran vbb i Borna Vulpe,8 Esn.filn. završen.
3 .Dinar - Marijan Kodak,8 mufllr savršen.
4 .Starje budućnosti - 'Icciclav. otwae,16 nn.fllEi još nije

' 5.4oo kilo’'»ture - Tomislav Gotovac i Ivo Lukas,16 ee.
filn nije zapoŽct,isvr ene su samo probe.

S.rođiriVf nje - Vedrim ; tipčević,16 n®.fila nije započet.
T.Heaaintersira o ubiti plavu žabu - Veđran Stipčevie

i Zoran Kodmja,16 osufiln nije savršen.
B.Tražin pomilovanje • Ivo IUkac,16.En.filn nije Mpeaet 

zbog pomajka« ja trake.
9*Po^etn*' vremena — domn. vob i bOBsn Vulpoglo qb»x11d 

^“lO^Ođobre o je 5 rola sa 2X8 film Milanu 8ušaotfiln nije 
zavrsei •

U*noću - TTrvoje Turkević i Zoran Kočim ja,8 EE^filc nije 
završen. . -

12.stisni srce zubina - arijan I odale,8 m.fils nije završen
13 .01 la - Bajke Grlić,8 nn.filn zavr ©n.
Autori kao producenti pojavili cu se kao realizatori slije* 

đećih filnovns
l .LjubiM Grlić - Luk i voda,8 ee.
2 . iroslav Mikuljan - Sava kođ Zagreba 514»8 on*
3 .Miroslav Bikulja® - »adgrađaja,8 m.

Fectivalis
I nođuklupski festival amterskog film Jugoslavije - 

Skopje.mj 1965 sudjelovali sm© sa 2 films
1 .Diverzija - Ive kukaca i Vladimira oholača.
2 .non • Ljubim Grliđ.
THln Diverzija,odnosno Vladi ir " oliolad dobio je zlatnu pla- 

ketu za najbolju kmeru na festivalu.
iln n«m?ođn©sno Ljubiša Grliđ dobio je zlatnu pijetu za 

najbolju montažu film prikazanog na festivalu.
I.ncd^tlupski amterr .og film uugoslavije * gula^
^522512^57^

učestvovali - ^ot
1 Zahod • Mihovil .Banalni.
2 .Don Juan - Ivo Lukas.
3 .Vertikale - Ljubiša Orlić i Vladinir Hoholač.
Plin Zahod Mihovila ^ansinija dobio je zlatnu plaketu za 

•sr najbolji dokunentami film festivala od Odboru su širenje 
fV i Plinske kulture rbije.lsti autor nagrade® je od Organitn- 
tora besplatni : boravken na II neđuklupskoo festivalu,boji će 
se održati ove godine uoči otvaranja Festivala Jugoslavenskog 
film.

Film Vertiliule prikazan je u službenom dijelu Festivala 
jugoelave skog film u Puli.

V. eđuklupski festival amaterskog filma - Xonbor.
Učestvovali smet
l .TTon - LjubiSa Grlić.
2 ."aJođ - 'ihovil far ni ni.
3 .”ravi - Svonimir Požgaj.



4.Si bgl - Vladimir Petek.
non Ljubice Grlića nagrađen je zlatnoci plaketm sa najbolju 

ideju.
rila gukođ Lihevila Pansinija dobi© je i aagrađu sa dokumen

tarni filn od Odbora sa šire je W i Silaske kulture Grbije.

IX. Savezni festival
3^1'9.15.19557

aimterc of, film Ju odvije -.0^

Udestrovali saos
l.B ježi » Goran grob i Remn Vulpe.
2.Luk i vođa - Ljubiča Grlić.
Fila Bježi dobio je treću nagradu u kategoriji igranir fil

mova. ‘
Prvi susret filiacke orlađine rvatoke - Varaždin 16.1 17.1.1966.

liče strovali sna sa filr^a Miroslavu ikuljana Sava kod 
da rebe 514.leti film dobio je III na-radu kao i novčanu nagradu 
2oo n.đimm Konunalne barke Varaždin.
XXl.uođu:lupeki festival film Rappalo - Italija 4.do 8.I.1966.

Učestvovali eno sa filmon Vertikale - ljubi će Grlića i Vla- 
đinira VoholaSa.

II, ostaci 8 rdefilm Jugoslavije - ovijati 12.1 13.1.1966. 
učestvovali smos 
1.C1: la - Hajko Grlić.
2. ađgrađnja - Firoslav Hikuljan.
3.Kanali i i ostavi - Ljubi ču Grlić.

Il.eucret 711^ istraživača - GEFF 63 - Zagreb 
l.Udarei - orau v©b i Zoran Kodmja.
2.Bježi - Goran jvob i Besan Vulpe.
3 .Automtofoni - Tomislav Kabla i Vladimir Fohalač.
4 .Vlak - Ljubim Grlić i Vladi ir okolač.
5.1 uk i vođe - Ljubica Grlić.
6.7 rvilibri - Miroslav JHkuljan i arijan Hođak.
7 .Zaiiođ - ihovil jtejsini.
8 .pjegavi elan • Ivo lukas,Zoran kođmja i Aiđelko z-abas-in# 
9.3at - Vladimir ^etek.

lO .Liss no ono - Vlađinir letek.
ll.Kariskinesu pokus 139,14© i 141 • Zlatko Lajđler.

Tečajevi
I ove godine nastavili eno sa ^ctogođičnjcKS trnđicijan ođr- 

žavar ja tečajeva sa sranja •kinossatera" prem Pravilniku Tato* 
kino cavesa Jugoslavije.Održali me 2 tečaja s 31 polasnikan. 
Tečaj su protonu® pohađali slađi ljudi,tako da će še ishodu tih, 
slađih ljudi javiti ©pet inicijatori i voditelji kine sekcija po 
Školam i fakultet ina. Ove godine u suradnji sa Centom sa teh
nički odgoj održavali smo tečajeve za pionire koji je nakon I 
polugođičta preseljen u **entar za tehnički odgej u Bulićevoj 
ulici.leti taj tečaj sada vdđi član na*eg kluba i Upravnog odbo
ra Zoran Kodmja.

Z& vrijme redne akcije cara 66 naši članovi su bili inetruk 
tori ^srodne tehnike za auržavunje kineasaterskih tečajeva,to 
su bili Zoran Kođmja i Anđelko mbosin.



PicWije. i nastupi.
Ovogodišnji Upravni odbor se pobrinuo đa novin i mladin 

član ovim o ogadi gledanje 13 najvećih djela svjetskih kinem- 
togrufija,čijin fondom raspolaže Filzioteka Ič.Također su proi- 
cirani stariji klupski filmovi,a razgovore i diskusiju je*vodio 
Miloaav 2anic.

a 6 na ih filr ova učestvovali ero us komentar Vedrom 
Gtipčević-a u Centru za estetsko obrazovanje slađih u Biču.

Film Diverzija prikazan je uz komentar glatka Hajdlera 
na Tehničkoj tribini u Vinkovcima.

Sara-lija sa ostalim organizacijama.
fosilje niza nagrada m festivalima amaterskog film 

Satreb-film se zainteresirao sa nla'e autore koji im ju profe
sionalne ambicije,da ii omogući presa vlastitom scenariju rea
lizaciju filmova u svojem poduzeću.napisano je nekoliko ideja 
i jedim koja je prihvaćena da c© raci pod amaterskim uslevim 
na 16 EE:.vrpoi - mkehr sistem i da nakon toga Kolegij Zagreb- 
film odluči daljni rad pod profesionalnim oslovim,ili da film 
ostaje status amaterskog fi-m i vlasniStv® Kino-kluba "Zagreb" 
Hađl se o filmu Gorana Jvoba - početak vremm.no,međutim nakon 
gledanja sirovog materijala Kolegij nije prihvatio isti,tak© 
da na je Zagreb-fil® financirao jedan amterski 16 Korila, 
čija se cijena kreće u visi i 3oo.ooc.- starih đimra.Keliko 
trebamo zahvaliti Zagreb-filsu da iz naših redova užim nove 
autore,m i ožemo biti zadovoljni pričicom,©dnosno Bistemom pri* 
hvaćanja filmova,jer teško je i ne znan tko može na osovu ci- 
rovog materijala vidjeti "gotov film".

Kino—klub "Zagreb* je jedan od 5 osnivača saveza f Unskih 
klubova 3^ oslovi je.

Izdavačka djelatnost.
Zbog okrconih materijalnih sredstava nieno bili u no- 

gucnocti đa izdajemo više od 3 informativna biltena.
Akcijo«

U sadarnji Društva filmskih radnika . rva tske .Kino saveza 
hrvatske organizirali cm© II susret filmskih istraživača 

GEFF 65.Već i GEKF 63 dao je naslutiti da će za slijedeći biti 
veće i terosovanje ota je bilo sasvim opravdano,naine peveća© 
se interes profesionalni- filns'^- kuća za ovako apeeijalisira- 
nu filmsku : nnif ostaci ju. ša ovon susretu učestvovalo je 6 pre* 
feclonalni- filmskih poduzeća i 12 kinoklubeva.Zastupljeno je 
oil© 4y autora sa 85 filmova.Postojale su dvije kate ©rije 
filmova,bez obzira na statue profesionalni ili amterskl.veĆ 
du onetražni i kratkometražni.Od 85 prijavljenih filmove u 
salon odabrani} ušlo je 62,a u salon odbijenih 14,dok 9 filmo
va nije dobilo "visu" za prikaz i vri je. Ovdje trsbo napomenuti 
da neđu člemovloa kluba rije postojalo razumijevanje" za p^ioć 
laito je organizacija ovo manifestacije ocjonjena kao jako đo- 
ora.Gvaj izvještaj o GKFF-u 65 sije koi pleten,jer još uvijek 

i sac i oni komitet nije završio svoj rad.



izvještaj.

I g V J E J 2 A J
0 DIZALI BSB JL.XII*1965«GODnE I 0 FIUAJClJi RCK POSIOVA JU 
OIIO-KIUBA »ZAGREB« U ZAGREBU U 1965.

B I I A U C A
HA

AKTIVA: 
naziv računa: lance:
Blagajna 53.347—
3tedna knjižica 199.636—
Inventar 3,222.785.-
nterijal-zaliha 7.980.-

DAR 31.XII.1965 GODIEE

PASIVA:
Raziv računa: Iznos:
Posajnice 7o.ooo.-
Dobavljač i-v j erov- 

nici 135.166—
Uredotva kluba 3,228.582.-
.renoc iz 1964.g.

3,o9o.847.-
Dobitak u 1965.g.

137.735— _____
3y483.748—

OBBAZI^nJS AOIV2 I PASIVE bi jarce

AKTIVA K^JBA:
l.Ua elan 31.XII.1965.fi.bilo je u blagajni 

kluba u getover. novcu iznos od - ~ Din
2.Ecvlana sredsiva kluba uložena su na

računskoj knjižici br 3o5-638-2ol kod TJB.
jjaldo na dan 31*XII.1965.fi@đ iznosi *

3.Inventar kluba sastoji se cd rasnih rekvisita 
otreTmlh 23 cnimnje,kno i smještaja kluba 

Inva turna komisija izvršila je krajem ooc-

53.347

199.636—

lovne 1965«: ođine in venturu,te procjenu sveg 
inventam.Sranje računa inventara u 1965.fiođ 
bilo je slijedeće:
Saldo na dan 1.1.1965.iznosi
Uabavljoiio u toku poslovno 1965.gođine 
Pronadn® po inventuri

Din 3,©19.8oo
69.885

17o.8oo
Ukupno: 

otpis vrijednosti inventara.raehod 
dotrajalog isnosi
Vrijednost inventara na dan 31.XII.1965.

4. Inventura® koricija izvršila je popis m 
toni jal a. aterijal kluba sac toj i se od 
filmova i vrpca sa m netcfon.
rijcd ost materijala na dm l.I.1965.g.

_ . iznosi
aoavljeno u toku. 1965*gođine

, Ukupno:
utrojeno u 1965.eođini u vrijednosti od 
:alđo mor 31.111.1965.g.

5. .a đon 31.XII.1965.fi.saldo kupaca

Din 3,260.485

- Din 
i-

3,222.785—

Din 94.452.-.» 111.864.-
Din 2o6.316.-w ... 190.336—
Din 7.980—

«■»

l.Ua


l.Klub duguje na dan 31.XII.1965*g.sa dobivene 
oosajnnice iznos od Din

2. .alđo per 31.XII.1965.g.slijedećih
dobavi jača^vjrovnika:
Gradske vijeće liarodn® tehnike 2agreb 
Jađmn-filn Zagreb *
Kino savez hrvatske - Zagreb #
narodne novine - Zagreb
Hadio-telovišija - Zagreb
Kartoauša Hnđas Vili® — Zagreb
Foto poduzeo« Zagreb ,„,„.. . ,■.

Ukupnos Din
3.& rođstvn kluba eu vlastita sredstva,i 

predstavljaju čistu imovinu istog t.j.saldo 
is< odu aktive i pasive.Sredstvu kluba nastala 
-osti^ utiE čistim prihodima pojedinih godina 
uslijed positivnog poslovaoja kT ba.rinaucij- 
ski rezultat rada u 1965.godini zaključen je 
saldom per 31.XII.1964.g.iznosom od
Dobitak u 1965.B@dini iznosi _—

Ukupna sredstva kluba 31 .XI I. 1963* Din

7o.ooo»

71.946.
1.3oo*

20.169.
9.583.
1.000.

3o.ooo.
51,163.

185.186.

3,o9o.S47.

Klub je 
iznesu od 
prihode. i

u 1965,godini završio svoje poslovanje deblom u 
-'ini 137.735.-.& koji rezultira iz razlike između 
troškova poslova* ja na dan 31.XII.1965»gođine,i tos

hi cfc - dobitek
Članarine
Sečajovi 
laboratorijske usluge
Ostali prihodi 
rotacije

Din 32.62o.-
" 53.5oo.~
” 25«3oo.-
* 738-923.-
- 958.646.-

Trojkavl - /-•ubitak
Hazni tr©Sk«vi Din . 1,671.754.**   —

1,671.754.- I,8o9.489.-
Dobltak u 1965«r» 137*735.----------------------  ---------

Din 1,809.493.- Mnlt8o3.482.._-

b^^IFIKAClJA IRO.kOVA 206107^JA KiO^A
U 1965 godini

Ptt troškovi 15
irolkovi GEPP-a,nisu svi troškovi u 66. **

” snimanja film terapija rado” " 27o.p93.-
« I Festivala kino smtera hrvatske* 131*89©.-

Po tro. ni materijal " ?l*aS?**
Troškovi snimanja klubokih filmova 17.3^©.-
Isplat® honorara u 1965.godini

i "Terapija rada* "
Ostali tr© kovi —U_  6^.47ga—

Ukapad. troškovi Din 1,671.754.-



SPECIFIKACIJA PRIHODA 0 SV^iaJIH U 1965O

Članarine i upisnine Fin
laboratorijske usluge *
prihod ođ tečajeva 
Hajsanim. sa đato korištenje prostorija 
Snlmnjo film terapija rada*
Ostali prihodi —

Ukupno Din

32.62o.~
25.3oo.— 
53*5oo.- 
So.ooo.-

45O.OOO.-
2o8.BOO.-
35o.72o.—

ggirljceo dotacije
l.G^đsko vijeće narodne tehnike -HođveSeak Din Soo.ooo.-
2. Sekretarijat sa ©brosove« je i kulturu

'■rađa Za.- reba sa ine GEFF—a " ^oo.eoo.—
3.3 radsko vijeće narodne tehnike sa drugi

susret Pionira kino amtera " ^o.ooo.-
4.2i no aavcs hrvatako sa I Festival

kinoamtera Hrvatske *
5»Ba3n© dotacije —....... .

Ukupne Din 956.646.-

voiimpni pri' od per 31 .XI1.65* Fin 1>8o9>

Is specifikacije prihoda vidljivo je prihod
od neplaćenih laboratorijjakih usluga Din 25.3oo.-

U sijccifikaciji trefikova unijeti su 
troškovi sa rasvijanje i kopiranje filne- 
va u isiioou od - * 17*^u©.-

Stvomi prihod od laboratorijskih
usluga isnoGi u 1965.g®dini * 7.85o«-

xodnose<5i ovaj isvjes taj o bilanci sa 1965«£0&inii iseli se 
šadsor-’i odbor da ga prihvatila Godi jnjn skup, tina kluba po 
preooruoi Hađsomeg odbora da isti usvoji i dade rasrje;.32xcu 
kako bpravnea tako i SadsemcEi odboru.

"U :rebu,đne 12. IV. 1966.
Knjigovođa* »edsjeđnikt

4.t Uha dnevnog redaslsvještaj Hadž-orncg odbore.

I Z V J 3,1 A J

HADZORTO 0T30RA KJHO-KUJBA •2A3RBB*
sa Godišnju skupštinu 14.travnja 1966.

Hodsomi odbor u sastavu Dra^ o Dopler*.4iloy 0ro:3ča w 
i Zlatko .uđoviđ pregleda© je financijsko-:* eter i jalno poslo- 
vanje xlro-kluba Zagreb i u: ta-'ovlo slijedeće*



1.

Financijske poslovanje kluba protojiženo je do 31 »XII* 
1965*»pa se i ©vaj izvještaj odnosi na period ođ l.I.do 
31*XII.1965.c^ine. *• . »

2.

■ tvi financijski dokumenti uredno su kaj i ženi, potpisani od 
nadležnih osobo i ured"© odlože i u odgovarajuće evidencije, 
eđutin -adzorni odbor snatre da bi dokusent @ utro ku nate- 

ri jala trebao,ođiza utrošenih količina,trebao sadržavati i de
taljnu specifikaciju njecta i svrhe utroška. ’ .
Dalje, iađsomi odbor smatra da bi Borali postojati detaljni 
obračuni i evidencije o uslugama k^j® klub vrši sa članove ili 
treće ocobe.To se posebno odnosi na obradim f ili; ovu koje klub 
snima sa treća lica,satira obračun laboratorijskih ucluga,kao 
i obračun prihoda ođ taksi za održane tečajeve.
Također bi trebalo uvesti pre leđni ju evidenciju uplaćene čla
narino, jer članski karto i ne pružaju dovoljno proglednu sliku 
prihoda od članarine.
U oc'ovi,nadzorni odbor smatra,da i pored navedenih manjka
vosti,finawljcko-naterijalno poslovanje kluba sađovoljava 
i pruža cagućnost da se ocijeni p^levanje kluba.

K
nadsor:'i odbor konstatira da zapisaiei o sjeđnicam Uprav

nog odbora nisu uredno prepisani i odloženi, što smtra mnj- 
kavooću i predlaže da novi Upravni odbor ovo pitanje efikasno 
riječi.

4.

§a osnovu ovih nalaza,nadzorni odbor ocjenjuje da skupština 
naše dati razrješnicu dosuđašnjm Upwm« i Had zorno® odboru.

U 2a' rebu, 14. travnja 1966. Wtaoml odbori
Drag® Dopler
Mlod Oreščanin 
Slatko udović
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5«točka dnevnog redasDiskusija.

1JUB1.A GRLIĆ > krema onoace Sto smo ćuli iz izvještaja Upravnog 
odbora,mislio da je rad Upravnog odbora u protekloj godini bio 
vrlo lrvalitetan.no nielln da je ipak nekompletan izvještaj,koji 
govori čamo o uspjesima kluba,a ne i o neuspjočina.Čitav ni izv 
vjeutuj na ovaj način izgleda sa o kao lakirov a,a takovi iz
vještaji već dugo niču kod na? u praksi.Trebalo je naglasiti i 
neuspjehe kluba,a osobito Sto se tiče nastupanja. na festivalima.

VUPIHIIi nOTTOIAčt Tehnika kluba je u kriminalem etanju.BađHo 
se,a da se ni dinara nije noglo utrošiti u nužni popravak pos
tojeće tehnike.ive su kamere u derutnom stanju,a nema ni jedne 
16-tioe sposobne za snimanje.”! projektori ne valjaju.Sa teku
će popravke na kamerama i projektorima nišan mogao dobiti ni 
đimra.Jeđva san dobio nešto sredstava za nabavu sijalica za 
projektore.Lovaca je u klubu bilo,ali se on troši© za neke dru
ge nepotrebne stvari,a mislim da je te'rika ono osnovno u klubu. 
Ja san nastojao đa postojeću tehniku Čuva, koliko je najviše 
bilo moguće. Malim da je potrebno da se pažljivije rukuje kane- 
rana.Problem je i u tone, da ce ne mogu ni u koga pouzdati Sto 
do tiče popravka. Iako nam je ŽURGA ROIUR popravljao projektor, 
a da nakon to, popravka i opet nije valjalo pojačalo.neki dan 
ni se ponudio neki čovjek iz tehničke popravijuonc,ali kada je 
vidio stu je onoga što bi trebao x>oprav i ti, odustao je da preuz
me popravak.^.ađa je popravak projektora preuzeo KB&^O iz 

ercervisa%rackopao ga je,ali nije ni ta popruvio.A na ama
ter koj bazi ne rože se ništa ni očekivati.........Bio je prihvaćen 
prijedlog o plaćanju penala od 100.- dinara za »©vraćenu teh
niku na vrija c,no taj je prijedlog nestao i do danas se još 
nije našao.Tako su kažnjeni drugavitHABAZU i SUOCC.Te penale 
bi lole u fond za popravak tehnike.Treba svakako omogućiti
-ovor teku! čko© sekretaru da dobije potreban fond za popravak 
i održavanje tehnike,a da izdatke pravda računima.

IVO hSKAš: konstatira da treba mnogo više diskutirati, jer se 
iz diskusije pravi plan rađa sa slijedeću godinu.

IkALKO LAJU-- : lm tron vrlo ne ativnee činjenicu,da je 99 
Ijuđi-članovn kluba snimilo u godinu dana samo pet filmova.

lrvalitetan.no
valjaju.Sa


U usporedbi sa bilo koji© đrugin klubom,to je aktiv.'oct ispod 
svih ; ogućnost! 1 resultoto.bada je održan Il.susret amateru, 
1 jedna rala orguni2acija,kao što je škola is <far&2 dina, dala je 
11 fllnova.A is našeg je isvješteje vidljivo da većina naših 
filncvu nije aapočeto,ili nije dovršena.anec je naglasio da se 
pojavila čudna stvar,đa su scenariji KXHO—KIUBA *ZAIUW* odbije
ni od Kino-cuvesa,dok su mnogi drugi scenariji prihvaćeni.To 
nije točno. xrvi sahtjev Komisiji sa filn nije odbijen kompletan, 
asgo je rečeno đa autori stupe u vesu sa Komici josi,pa 6e filmovi 
biti odobreni.Ali nitko nije došao.A Kino-saves je podijelio 
rasni© klubovim trake sa 355 fil ovo.folitik© Kino-covesa je 
ista prem svim klubcvim.Ali treba doći,pa će se vidjeti koliko 
je scenarija odbijeno,© koliko prinljeno.no kriteriji sa odobra
vanje i prihvaćanje scenarija cn naravno drugačiji presa KHO- 
KLUBB “ZAGBBB* i KIT O-OUBU "5PHT*,ne o prec® drugim klubovima, 
»...što se tiče tvrdnje Hoholač© đa nera sredstava sa popravak 
tehnike,nogu reći đa je popravljena svu tehnika onim klubovima, 
koji su sa to tražili srodstva ođ Kino-oavesa.Al! predsjednik 
,o % nije nikada t jojokuo đa je te’mika kluba u kvoru.Korrtobt 

po tem pitaš ju uopće nije postojao.A t’:o god je nešto tražio, 
dobio je.

OHABJagmiš Melir đa atmosfera u klubu nije baš jako sđra- 
vn..Siogo mladih ljuđi,koji se pojave u klubu, odbije o je,jer oe 
projiciraju filmovi koji in nisu rasurilj ivi. Bitko ne pristupa 
t kovom ©lađ«n čovjeku,koji ce pojavio,đa ga pouči i omogući 
mu đa ostane u klubu.najviše se polaže na eksperimentalni film, 
kao Sto je bušenje trake,! t.đ.,a to početnika odbija.U buduće 
bi više trebalo misliti m to đa se u klub privuku ©lađi ljudi, 
jer ih u "rvate oj i u Za robu ine »nego^koji bi se željeli ba
viti asater-kim filme®. Treba u klubu stvoriti atmosferu,koja 
bi oncgućlla stvara je poče trio ina, jer i ielii đa nije avrha 
kluba snina je Isključivo ekspertoentalrih filmova.

7^7STU^BVIĆž Želio bi samo ođ ovoriti ovon đrugu,đa ceo 
ni svi prošli te početke,! nitko nas nije vodio i uposnavno. 
Ali tko voli filn,toj će ostati i raditi.Za nacge ođ nas je 
Mihovil iBncini bio "krupni plan* i c nj ii nije mogao m s/ ©vara

prinljeno.no


ti,a mela mnogi takav pojedinac to r ože.naglašavum da je amater
ski film prvenstvene eksperimentalni film,ali prvo treba poče
ti od početka.

MJHOVSOt naglašavam ipak da izvjesni« filmovima čovjek 
može biti odbijen,jer ih ne razumije i ne prihvaća.

ZLA2KQ UF GVIĆs Postoje dvije stvari,keja su u našem filmskom 
amterimu isforsirane.trvo je težnja za profe; ioualiznom,a 
drugo je avanga*đizam,koji no vodi dovoljno računa o ljudima, 
koji no uključuju u rat1 .KIFO-KLUB •2AGHEB* je pobrao najviše 
uspjeha,ali su ti uspjesi u posljednje vrijeme sve manji.Ho i 
mnogo druge organizacije su sada u krizi,dok se mnogo mlađih, 
novih klubova uspješno javlja,kao kinoklubovi po školama,koji 
postižu uspjehe u svijetu.ue rače amateri Slovenije,© i KIHO- 
KiuD "<-2L±2w godinama nije ništa radio,a u posljednje tri godine 
opet rudi.Kao tajnik DHU^TVA FLUJSKIH RAF IKA W7A2SKB i čovjek 
koji sjedi u f JHDU ZA KITS ATOGRAPIJU želi© bi ne što reći o 
^ofosionalizmu. Iluzorno je amaterima praviš* obećavati u smis
lu profet: Jalnog filma, nogi talentirani amteri,mi^vši se 
odjednom u profesionalnom filmu,našli su se u nezgodnoj situa
ciji i izgubili se.Kino-KWB *B£OGRAD*xađi© je amaterski sa 
mnogo entuzijazma,© u profesionalnom filmu oni ta nisu uspjeli 
nastaviti i foalizirati.lzrđmka je samo AKAVEJEV,koji ne kao 
autor afir^go,ali si nije osigurač i e zicterciju.Ali KOKAH 
iOKOšJAC,-——-BABAC i LOBDAš ZtfRARaK I h u ostvarili ono 
što su htjeli.Imar© i primjer ranijih amtera,kao što su 
2 HKOJFBR i MII£7IĆ,koji se nisu uspjeli potpisao afirmirati kao 
©utori, Ovakako da su inače talentirani kinoomateri najbolji 
izvor za profesionalnu kino at o mfi ju.Ali to je susret sa novom 
sred inom, novim načinom ruča,novim problemima i gubi se zato 
enaj pravi entuzijazam, rogi se ne snalaze,kao što je poznat 
i slučaj slovenskog amatera BOJSJAHA fUAUBIK-a........... gislirn 
da ovaj klub treba voditi politiku u korist kluba.£reba dati 
ljudina da rađe.iređlažem da u plan rada uđe asfguranje jedne 
stavke za cmogućavunje snimanja amaterskih fUmova,a anaterlma 
treba pružiti i bolje uslove za rad,nego što ih sada ha ju. Ali 
ir ne treoa davati ideju i poticaj,da iz amatersku"’ filmA pređu

^A’Oieslorulni. gu postigli uspjehe na anaterskon 



film treba omogućiti da odu prvo na studije u inozemstvo u 
koji poznati strani stuđio.Tako j© trebalo učiniti i sa BABCEM, 
RAZ0^CHd,:iIW3EVIĆL^,pQ bi to bilo mog© korisnije i pokazali 
bi se rezultat i. Oni nisu dobro invertirali ovoj talenat,jer su 
u profesionalnom filmu uclcvi mnogo teži,pa i beg obzira na pos
tignuto iskustvo, tano treba Segrtovati u svojstvu asistenata. 
Tak© bi te® problem trebali prilaziti amateri sa frofesionalnim 
ambicijama.......ii smo nali filmski proizvođači,a taro mnogo, 
previše filmskih poduzeća.Većina filmskih radnika ne živi icklju 
čivo ođ film« jer na primjer režiser dokumentarnog fii a rože 
dobiti rođionje jedan,a najviše dva filma po 7oo.ooo.- dinara 

orara#ajto nije đcvoljno.A m©gi su ljudi zbog film zapus
tili ovoj i-šSafcpa se sada bore ka© neki jadni organizatori i 
slično na film i na Tel©viziji.Trebali bi zato prvo završiti 
svoje studije,a ne oviđiti o ovoj peluprofesionalnoj na oj prak
si. I EIKO-K.WB "BEOGBAD* je na ovaj način potpuno skrahiraotćto 
se tiče mater i jalnih izdataka 1 primitaka. Zarad ili su samo na 
film *IZDAOJX"»št© im je otvorilo apetite,pa su potpuno zapus- 

filaul ea^T :AVEJSV je u teškoj materijal
noj situaciji............. .»Pruga je stvar isforsirani avangarđizam. 
Amateri treba da eksperte- tirajutali na nivou svijesti i doz- 
rjelostl pojedinaca.Inače svakako da amaterski film treba da 
teži prveetveno ka eksperimentalnom filmu ka© svomsudnjem cilju 
...........Mflto da nnogo za ovaj klub 1 amaterski film snađi 
GEFI,i on nas je mnogo zađužio.GHFP đ& i dalje imati svoju vidnu 
ulo u,ali nislin da je on dao previde svoj ton u klubu i previ
še mražirao saro u tom pravcu.Sada treba da f« u GEFF uključi 
joj širi krug autora,a KIGO-KLUB "ZAGREB" treba da ostane samo 
kao ara i cm tor i pokretač .Tako je u posljednje vrijeme KIBO- 
KI.UB " OVI SAT" postao neka producentska grupa (nilOJSTIĆ* 
HADŽIĆ i t»d.),ali ti njihovi fii ovi nikako ne prolaze.Ovaj 
se klub treba vratiti na svoje dobre stare trađicije,all sa dru
gim ljudina, islis đa je u tem pogledu dobro što se napokon 
odvaja fotc^aterizam od kinoomterisna, jer su se sredstva 
dobivena sa kin©ornaterlaar tro. 11a za fotoasaterisaEuA bilo je 
i drugih nego Ivnih pojava, islin đa 6e to odvajanje dosta 
popraviti stanje u kinoamterizm,& i fondovi sa financira; je 
daju sve vime Fređstnva.Za konkretan rad kluba nislia đa je



najvažnija da s© zaista otvori neka atnesfera.koja će privući i 
pridobiti novo članove.Ali nislio da je klub prerano izgubio i 
neke starije članove,neke *stare snu,k©je su nešto pokazale 
i obecovulo.Klub ali ne bi trebao težiti tone da ina previše 
članova. Masovnost ne^a u sebi |» pozitivnog,ako klub mnja 
sredstava sa tu msovnost.'a^o je ljudi talio došlo,vidjelo da 
nara sredstava sa rad,pa otišlo.Tako danas m©i klubovi sa 
mio članova, St©' je naglasi© i ZLATVO HAJPlkB, postižu znatne 
rezultate.iroba više težiti na tom da ljudi posjeduju znanje, 
pa radili ni fila ka© a* eteri, ili ka© profesoinali.freba da svi 
svoja filmska zmaja usavršavaju.......Klub ove godine im oba
vezu da or aaizlra X.£avezni festival u Zagrebu,! to jubilarni, 
sa eventualnom mogućnošću za neke zgodne retroBpektive.bađa već 
treba prikuplja i snage,kako bi se to što bolje riješilo. Šacipio- 
nat se rože održati kad god postoji neki filn,koji može izazvati 
dotada: i je. šampiona.to bi trebala biti jedna stalna mnifesta- 
eija.... .Jo,j postoji jedan probi su, a to je da su ove prostorije 
jako ne dobne,mlene su,sve trune,neprijatno je i ne može ih se 
održavati kako treba.Zato treba pokušati riješiti pitanje boljih 
prostorija.

V.JMAH S2I2CuVZĆt Priznaje, da at: ©sfera u klubu nije ccgućc 
najbolja,ali postoje mnogi festivali,koji uopće ne preferiraju 
GOT,! na njim se može početnik istaknuti i pokazati što može 
i zna.bovi Upravni odbor zora voditi računa o tore đa mlađi 
kinoanateri,člunovi kluba,budu odgovorni sa svoju prisutnost u 
klubu.2ko dobije neki zadatak,ako ga ne izvrši,treba ga udaljiti 
iz kluba, uto se tiče broja članova,svakako da je bolje da nas 
je zmije,po da rudino,a ne više,pa da ništa ne rađino.1 prosto
rijo su zaista loše,nezdrave i neudobne.no mnoge druge organiza
cije,kao klub prijatelja kazalištu i t.đ.»dobivaju bolje proeto- 
rije,pa Mališi da nije nec^će da i ni dođemo do boljih i uđob- 
nijili,a i većih prostori ja. bar o treba u ton pravcu nastojati.

Želio bi odgovoriti onom nladon kole i,koji je 
rekao da je cilj amaterskog film,kak© ©n Msli,sano da ekspert*© 

■ e. uim, to odbija početnike.To nije točno.Cilj je aziraterskog 
film da gaji cve žanrove film.no ina nekih podudarnosti iz^- 

neudobne.no
film.no


đu naših eksperimentalnih filmova i dokumentarnih filmova nade 
profcionilne proizvodnje. Tofecionalni filmovi se kao i naši 
eksperimentalni filmovi rogu vidjeti samo na festivalima.Ja 
mislim da Ima i dobrih obiteljskih filmova,pa treba sve raditi 
i prikazivati...*Ali najbolnije taSka na eg kluba sa finensij- 
ste sredstvu, jer se salo novaca dobiva od društvenih erga iza- 
cija i t.d.Ali treba ipak uzeti u obzir da KKZ uživa besplatno 
proBtorije,a kako to on vraća ? Pcvođcn dvađesetgođišnjioe os
lobođenja nitko se nije ponudio da nešto snimi,a trebalo je samo 
otići na općinu i ponuditi se." itko te nije sjetio da nešto 
načini ni su djecom is osnovnih školo.Vođeni ru tečajevi,ali 
ta djeca nikada nisu dobila điplc®e,pa zato ni KKZ nije dobio 
novac za te tečejcve.A na ta; bi se način moglo k± dobiti novaca 
iz općinskih sredstava,jer dotacije danas više ne postoje* 
Postoji sa o financiranje aktiv-osti.....Ja sam prije neko pola 
godine donio u klub vijest,da u ■ rvojevoj 8*postoji neiskoriš
tena kino-dvomnatk©ju bi se moglo korictiti.Ona još i danas 
stoji prazna.Trebalo je sam otići u poduzeće ’KineciategrBfi* 
i tražiti stolice.Ali to nije učinjen©....članovi KKZ držali 
se neke tečajeve,ali još do danas nije ni jedan film zavr^n 
i realiziran, lsiim da bi slijedeći Upravni odbor morao imati 
jednog.Hi dvojicu politički ja ih ljudi,koji bi na mjerodavnim 
u jest lm ? ori i osigurati neke akcije,s kojim bi se osigurala 
neka, sredstva za klub.

IVO čUIUb : Zreba se više angažirati u orgm im naredne tehnike, 
jer odo do rađa bili kod njih nezapaženi,ili ignorirani*

U UH--A PRŠIĆ* P© nekin se is javama sože stvoriti sasvim krivi 
zacljvčalc,da postoji neku starija ’ei ©racija,koja radi sam 
a sperinentalne filmove.Izvje taj to demantira,jer postoji niz 
autora naji lađe generacije.

Bečsno je da u klubu ne treba težiti ka msev- 
nosti. išli đa baš zato,jer je klub društvena organizacija* 
trebalo bi misliti na mccvnost,jer će se ođ više ljudi naći 
više dobrih autora.bvukoga treba primiti,pa od rmo d.h stvoriti 
nekoliko dobrih amatera, islir da klub treba čak i reklamirati.



ZLA2K0 SM>OVXĆs Beaac namjere đa peleni 2 i ran sa Hajđleron.Ali 
šta snaži sasevnest ? Misli® đa se time ne portižu nikaJcovi re
zultati. asamoct re ®ože postidi i sa ran je članova,koji pos
tižu rezultate*Hane je šteta sa klub,ako portoji mnogo članova, 
koji a ne ne rože ništa pružiti.KValitet se nose postidi time,đa c 
se privuče kvalitetne nlađo pojedince,koji su mučili roditi 
po klubovima u školama.

KH T: J U Zagrebu postoji 5-6 školskih klubova,u kojim
ina talentiranih mladina ca.^eki su eđ njih došli u KKZ,ali s® 
ovdje niču snašli,pa rade direktno u Kino-cavesu, jđje dobivaju 
potrebnu tehniku i traku...••£©!□jecaš vas da je ove godine II. 
lectivul amaterskog filma Hrvatske.Bit 6c žaločno ako na taj 
festival dođemo sa samo pet filucva.3eki se rezultat može oče
kivati čamo od ZK-a *ZAGRBBB i KK-a ®SKJT*,te još h®kih,kao 
na primjer KK-a"IU JEKA*.Bilo bi žalom© đa se tu KK WZA REB* 
pojavi ©a samo 2 - 3 film.

IVO UJKASi Slažw se sa Zlatker ujđlcron da je u OHO-KHJBU 
"ZA REBW situacija kritiSna.Hem novače ,ner a trake,neka tehniko, 
a ni sredstava za popravak tehnike.Treba se svakako više pove
zati sa KIBO-mAVBZCtt. Jedan scenarij,! to Gotcvčev,odbijen je 
sa motivacije® đa nema potrebe đa se radi eksperimentalni film.

OVuO, uA/JBBBRi To nije točno.Gotovac nije obrazložio komisiji 
svoj film,i zato mu je scenarij odbijen.

IVO I4RA1-* Osuđujem takovu akciju Kino-caveza,jer ma govori đa 
KKZ nije zreo đa sam odabire scenarije za redisaciju.2ime se 
samo OZ đe radina i naglažava se njegova nesposobnost »Treba 
apelirati na Kino-savez đa nar dodijeli traku,pa đa mi samo 
odaberemo scenarije za realizaciju.

MILOŠ QRS.3ČABI5» Ovo bi trebalo uči u plar rađa za slijedoču 
g0đinu»btalno se geđinaaa provlači staru nit o materijalnim 
neprilikama kluba.Podržavam Slatka ajđlera da bi trebalo raditi 
neke dru tveno-korisne filnovo.Jer ni ništa ne rađino,a tražimo 
pore.Treba nešto načiniti i pokucati,pa će se dobiti pare.....



mije bi trebalo održavati pažljivo i vrlo konkretne tečajeve, 
čelika je rjonjknvest ne dodjeljivanje điploEa,s kojim bi se 
točajei negdje siogli uključiti u rađ.Eto,bilo je ljudi koji do 
ovdje nisu mogli snađi,a sada u Klno-cavezu rade.ne treba nis- 
liti na mswne®ttne^© treba održavati tečajeve i zadržati o o- 
Dobne pojedince.Ireba raditi družtve © filmove,kao Što je bio 
fansinijev film ’UiTI ZA SbTM*,pa će se dobiti sredstvu.

Atmosfera j© prem mlađim bila i ranije negu- 
tivna«Jrcba organizirati sale grupice,pa zajednički raditi fil
move.2ako se može sa talentom i oduševi jer j em stvarati.

VZABI III nonoSAČh Želio bi odgovorit i lurkoviću na njerovu 
tendenciju stvaranju grupica.Oduvjek je kod nas postojala ten
dencija da se stvaraju ekipe.A mlađi se članovi moraju uključiti 
u okipo kao asistenti,pošto naravne prije završe tečaj. 

1

OA2K0 HAJUigRt Aolin jež samo nekoliko riječi.nekada su teča
jeve održavali Ing.fregemik,pa Mihovil ^ansini i ’lilož oreS- 
čanin,a sada ih drže sam Milan šarce i Ivo lukas.Mislin da to 
nije dobro.

6.točka dnevne ređa:aazrježnicu Dpravor i
T iad z om og odbora .

Lkupctina prihvaća prijedlog da se dade msrjolniea 
(Jpravnon i ’ ađzomor: ođborni.

redat Izbor novog Upravnog, ©đborcu

Kandiđaciona kunići ja t/ređlaže za novog predsjednika
kluba đru^ IVU MJZAS-a. Slatko 
ZLA2O. SIDOVIĆ-a.

Kanđiđaeiona komisija

1.IV0 LUKAS

3.VEPRAH UIIĆLVIĆ

Hajđler predlaže za predsjednika

predlaže slijedeću lictus

4.VLAD0 T’OHOIAĆ
M i KODRnjA
6.Hg70J^ TURKOVIĆ



3.J VO BAJKOVIĆ
9.MI1AB SUŠAC

1O.ZLAIKO SUT07IĆ

HADZOBUI ODBOR* 
i.:xiovil barsidi 
2.DRAGO D05LBR

3. ILOš ORSŠCAniH

ilicvil Panciri prefllaže u nađsomi odbor drugove,hoji su
rodili ilirove:

1.G0PA" #0®
2.: ARI JAD HOTAK

3.RAJK0 GRLIĆ

2 A2K0 SUD07IĆ soli da ga se rado prebaci u nadzorni odbor, 
jer kao član Upravnog odbora ne će noći re’cvno dolaziti na 
sjednico,požto je prezauzet dužnouou u DFRH-e i BORDU*

UC ISA GRLIĆ predlaže đa prva tri na listi budu kandidati 
sa prođe jeđnika. Pređe jodova jući VlDRAT S2IBCLVIĆ daje to na 
glasanje,ali nitko sa to ne glasa. ZORA. KODHUJA predlaže đa oe 
potcrtnju trojica,koji dolaze u obzir za pređa jednina,a ZLASf^O 
"'AJPLOR predlaže đa se prve bira Upravni odbor,a tek onda đa e 
odabere predsjednik.no kako se prem statutu possbr© bira pred
sjednik, to nije prihvaćene.

LRdSB KRE30 predlaže sa člana Upravnog odbora ZLATO. nAJD- 
L£HA,a MILOG OUSŠČASIH predlaže sa predsjednika jož DOTLBR DRAGU 

ali ©vaj isjavljaj© đa to ne kgž© prihvatiti, jer nem vrene- 
na.I prijedlog đa u UO uđe ^11 £A S^I otpada,jer i on is- 
javljuje đa nera vr^ em redovno dolaziti m sjednice,a isto 
tako otpada i prijedlog TUSKOVIĆ-a.

Ostaje prijedlog sa Upravni odbor ovakot
1.170 LUKAS
2.I>!ILO ŽAMSC
3.v
4.V ADO Rff^OLAC
i/. : R?WA
6*PW0JE 2 ITKOVIĆ 
7.R0 AH TOSE

8.J0VD RAJK07IĆ
9.HJLO SUŠAC

10.D0PL0B DRAGO 
ii.Gciur ovos 
12.RAJK0GBLIĆ 
13.HA .IJAR 00DAK 
14.ZLA2K0 IfAJDTSR

irovodc se tajni izbori po sisteru lasačkih listića,te 
fltor >tina bira u

URRAVni OWi
l.IVO llOS kao predsjednik (2o glasova)
2. A C 11LAH (22 glasa)

predsjednik.no


3.S2HČEVlđ VSDRAH (25 glasova)
4.VXOB!IB HOHOIAČ (23 glasa)
5.ZORAH ronim (24 glasa)
6.BVOJE TCHmiĆ (16 glasova, 2 poništena)
7.Hmn VULEE (23 glasa)
3.J0V0 RAJZOVIĆ (18 glasova)
9.niXAH SU3AC (17 glasova)

1O.ERAGO IX)H£a (18 glasova)
ll.GORA~ 3VOB (2? glasa)

' . DOVIĆ SB £* basova)
2.RI @rX£ HBSŽBZ (2o glasova)
3. 11X33 0BE3ČA: IH (2© glasova)

2a predsjednika kluba izabran je IVO LUKAS.
Dobili su još: KABIJAH ODAH 14 glasova,ZLA2K0 

14 glasova i nABE3JTGKtGAŠMBC i JJWT po 1 glas.

8. točka dnevnog rođas la' i pro~rsa ruda.

novi predsjednik IVO 1UKAS preuzima dužnost,zahvaljuje 
se na izglasanom povjerenju i čita skicirani plan rala za raz
doblje 1966-1967 godine«

1 . Osigurat i sredstva za snianjo filnova i rad kluba.
2 .Viče se angažirati u or;a ina Barodne tehnike,u njenis 

akeijona dručtveaog karc,ktera.2ijeanja suradnja sa Eina-ssveso© 
-rvatrke.

3 .Popraviti tehniku.
4.102061 u orgenišaciji festivala:Pionirski festival 

2a/xeba,kepublički festival,.avezni festival.
5«IWGiriti suradnju sa ostalim kincklubovim Jugoslavije 

Mč,Vii&0vei i t.đ.)
6 .Hastaviti sa kulturni, priređbena u klubu: projekti jar© 

filuova iz kinoteke,direktnom ^radnje® ea pojedinim kulturni® 
i društvenim rad ičim Zagreba s područja film,muzike,siilcar«^® 
sivu,teatra i.t.đ.Hastojati se povezati sa studentima. Lt jetnič- 
kih akademija u Zagrebu.

7 .Održati šaxpionat Kino-kluba "ZAGHLB*



8 .1sdavati bilten »2AGBEB*
9*Održavati tečajeve.

IO .Posebno nastojati,!mo i đo sada^na povećanju broja 
autora iz redova nlađih.

11 .u saradnji sa Kino-savesoo pokušati dobiti dvoranu 
u ivrtkovoj uličica od poduseća *Xineaat©grafiw osigura 
potrebne £ tolic® sa dvoranu.

12 .0drSa.vati razgovore o festcvalina.
13«Održavati večeri klupskih filnovu,po autorina.

lako po 9*točkl RAZ1O nem nllta,novi predsjednik IVO 
inu. aakljuSuje skupčtinu u 22,45 sati.

u 2agrebut4Be 5.svibnja 1966.

OVJBtOVI^BLJI ZOISJiIKAtZAPIS’ IO&R#


